
Goedenavond

Ik ben Leen Krebbers en woon aan de Vinkenweg en  

spreek namens de indieners van de zienswijzen die 

wonen aan de Vinkenweg Wierdensestraat en 

Lijsterweg.

Ik hoop dat u onze zwartboeken en zienswijzen goed 

heeft gelezen. ( laat zwartboek zien en laatste pagina) 

Deze zijn in gezamenlijkheid  gemaakt. 

Na de 1e informatieavond hebben de bewoners de 

koppen bij elkaar gestoken en besloten  om samen het 

traject van bezwaar in te gaan.

Ons wordt wel eens gevraagd:

Houden jullie niet van dieren?
Zijn jullie tegen een kinderboerderij? 
Wij houden zeer zeker van dieren maar niet in deze 
hoeveelheden en omstandigheden in onze voor zij en 
achtertuin. U kent het principe Nimby? Not in my 
backyard. Voor ons geldt dat in dit geval de back wel 
weg kan.

Nadat er besloten was dat de ontsluitingsweg naar het 
industrieterrein er niet zou komen – parallel aan de 
Vinkenweg – en er geen kleinschalige industrie zou 
komen was de rust bij ons weer teruggekeerd. Na de 



dreiging van de windturbine om de hoek en in het 
recente verleden de zeer grote verkeersoverlast van de 
N35 was dit voor ons een hele geruststelling. 

Wat schetst onze verbazing dat een week later 
we bericht kregen dat de 3e Kampsweg toegewezen was 
als locatie voor een kinderboerderij. 
Hoe was dit mogelijk?
Zo snel na het besluit van ontsluitingsweg?
Zonder overleg met de bewoners?
Hoe lang is de voorbereiding wel niet geweest voor dit 
plan zonder ons te informeren? 
Kortom wij waren zeer verbaasd en bij nader inzien 
onthutst.

Verstaat men dit onder een goede vorm van 
burgerparticipatie? – Ik verwijs u naar een stuk over 
burger participatie in het blad Eigen Huis, zoals u kunt 
nalezen in het zwartboek.

De beide initiatiefnemers kwamen persoonlijk aan de 
deur met grote vellen met plattegronden. Ons werd 
niet gevraagd of wij een kinderboerderij aan huis 
wilden, maar bv of het hek 2 meter hoog moest worden 
of dat er bessenstruiken langs het hek geplaatst 
moesten worden.
Wij voelden ons gemanipuleerd en geïntimideerd.



Dat is geen prettig gevoel kan ik u verzekeren.
Tijdens een informatie bijeenkomst kon er geen 
antwoord gegeven worden of er behoefte onderzoek 
was gedaan. Men schermde met 650 likes op een 
facebook pagina. Nogal naïef om dit medium – waar 
geen plaats is voor nuance- aan te halen als zijnde dit 
een teken van een breed draagvlak. Een duim is immers 
zo gezet. De locatie was o.i. ook nog niet bekend op dat 
moment.
En.. Als er zo’n grote behoefte was waarom heeft dit 
dan zo lang geduurd? 20 jaar is men al bezig???

Even terzijde:
Binnen een straal van 20 kilometer zijn er 6 
kinderboerderijen. Kijk om u heen en de gemeente 
Hellendoorn is een en al kinderboerderij. Overal lopen 
schapen, paarden ponys en kippen. Er komt ook een 
kleinschalige kinderboerderij bij de Pas in Haarle en een  
speelweide en moestuin. Dit betreffende de volgens ons  
niet zo grote noodzaak voor het stichten van een KB.

Wat zou dit gaan betekenen voor ons aanwonenden?
 Een zeer ernstige aantasting van onze woon en 

leefomgeving. 
Het woongenot.



Een ieder is hier komen wonen 30-20 of 5 jaar geleden 
vanwege  de ruimte en de rust. Een bewuste 
woonkeuze voor deze locatie. 
Heel veel privacy. 
Wanneer je binnen 30 meter van je tuin spelende 
lawaai makende kinderen en geluid makende dieren 
aantreft is het met de rust gedaan.

De initiatiefnemers hebben het over 50.000 bezoekers 
per jaar. 

Hoe zou u het vinden als zo’n groot aantal bij u rond 

de deur zou verpozen?
Het af en aan rijden van auto’s?
Het weekend is om uit te rusten en niet om je te 
ergeren aan het vele lawaai om je heen.
Als pensionado’s zijn we dat dat betreft de hele week 
de klos.
Als de KB er komt is het gedaan met deze rust.
Dit gegeven heeft al  voor vele slapeloze nachten bij de 
gezorgd bij de aan en om wonenden kan ik u 
verzekeren.

 Wat doet dit met de waarde van onze woningen?

Een makelaar heeft een Quick scan uitgevoerd bij een 
woning en kwam tot de conclusie dat deze 75000 € 
minder waard zou worden wanneer er een KB zou 
komen.



Dit is toch onacceptabel!
De andere woningen zijn  nog niet getaxeerd maar dat 
gaat gebeuren als wij allemaal een aanvraag voor 
planschade gaan doen. 

 We krijgen parkeeroverlast.

Bewoners van de Vinkenweg krijgen een Pplaats voor 
23 auto’s voor de deur. Weg is het vrije uitzicht! 
Mensen hebben bovendien  de neiging om de kortste 
weg ergens naar toe te nemen dus komt men via de 
Vinkenweg, die dan geheel als pplaats wordt gebruikt. 
Dit kan en mag niet. U denkt dat dit onwaarschijnlijk is? 
Gebeurt nu al door klanten van de Gamma. Maar dat 
zijn korte bezoekjes.

 Bovendien worden er 2 toevoerwegen afgesloten. 

Ook lijkt ons deze locatie  gezien de verkeersveiligheid 
niet ideaal.
Men moet via het bedrijventerrein komen en hoeveel 
ongelukken gebeuren daar niet?
Is dit een veilige verkeersomgeving voor kinderen?



 We krijgen stankoverlast van de dieren. Dit is niet 

te voorkomen.
Wat dacht u van 
50 kippen
10 geiten
20 schapen
4 varkens
50-100 konijnen en hoeveel zijn dat er binnen een jaar?
( er lopen nu wilde konijnen en hazen op het terrein die 
weten de tamme dieren wel te vinden)
 
50-100 cavia’s zelfde geldt 
Een Duiventil 
Woestijn ratten en muizen blijven binnen volgens het 
projectplan. Hoe simpel gedacht.
Dit is niet waar te maken. De ratten lopen nu al over de 
Lijsterweg en zullen hun weg naar de kinderboerderij 
vinden op zoek naar voedsel.
Vallen de normen van de mestuitstoot binnen de 
wettelijke voorschriften? Hoe is het met het dieren 
welzijn? Hoe gaat men om met de overtollige dieren? 

Er komt een palletkachel.
Hoe zit het met het fijnstof?
Is er al een vergunning aangevraagd?

 Wat het beheer betreft hebben wij ook grote 

vraagtekens. 



Zijn er concrete toezeggingen van organisaties die 
komen?
Komen er echt stagiairs van het AOC? Hoeveel?
Wat voor begeleiding is er vanuit de school?
Volgend het bestuur is er – gezien het niveau van de 
studenten -geen begeleiding nodig.
Op mijn vraag of het dan niet gewoon goedkope 
arbeidskrachten waren antwoordde  de 
initiatiefneemster: Ja en wat is daar  mis mee? 
Ik denk heel veel. Een stage is een aanvulling op een 
opleiding waar je gecoacht wordt op je 
werkzaamheden. 

Zo’n groot gebied als dit vraagt veel onderhoud en heel 
veel menskracht. Wij hebben dan ook zeer grote 
vraagtekens bij de haalbaarheid. 

 Wij hebben tijdens de bijeenkomsten met de 

initiatiefnemers en de wethouder niet veel 
gemerkt van inlevingsvermogen. 

Wethouder Walder zou toch als geen ander moeten 
weten hoe belangrijk  het is om ergens te wonen waar 
je je gelukkig voelt. 
 
Onze vraag is
Moet de hobby van enkele personen ten koste gaan van 
de woonleefomgeving en gezondheid van de aan en 
omwonenden?
Is dit wat de gemeente wil?



Verstaat men dit onder burgerparticipatie? 

 Wij zeggen:

Als er een kinderboerderij moet komen dan op een 
locatie waar geen directe bewoning is.
Wij nodigen u uit om alsnog een keer de locatie ter 
plekke te komen bekijken. We hebben al 2 
afgevaardigden van Hellendoorn Lokaal mogen 
ontvangen en dit hebben wij zeer op prijs gesteld.
 ( ondertussen zijn er ook 2 fractieleden van het CDA op 
bezoek geweest)

Wij de bewonersgroep zullen er   alles   aan doen om dit 
initiatief tegen te houden. 

Desnoods tot aan de Raad van State.
Dank voor uw aandacht.


